
 

Generalforsamling i Jyllinge Løbeklub 2023 

Tirsdag den 28. marts 2023 kl. 19.00  
på Spraglehøj 

 

Dagsorden:  

A. Valg af dirigent.  
Bestyrelsen indstillede Finn Mortensen (Turkis) – enstemmigt valgt 
 

Dirigenten konstaterede, at generalforsamlingen var rettidig indkaldt. 
 

Der var 10 fremmødte medlemmer, alle stemmeberettigede. 
 

Referent er Gitte Stjernø. 
 

 

 

B. Formanden aflægger beretning.  
Formanden gennemgik årets aktiviteter, der spændte fra skovtur og Royal Run til 

foredrag, julefrokost og besøg fra Løberen. 
 

Beretningen blev enstemmigt vedtaget. 
 

Efterfølgende gennemgik Gitte Stjernø medlemstallet. 
Vi har desværre haft yderligere medlemsnedgang og var i sæsonen 2022/23 ca. 175 
medlemmer.  
 

Dette affødte en snak om, hvad vi kan gøre for at få flere medlemmer til klubben. 
Bestyrelsen takkede for forslag, men pointerede også, at der også er brug for kræfter 

til at føre det ud i livet. 
 

Gitte Stjernø gennemgik også de arrangementer der indtil nu er sat i kalenderen. 

Kalenderen kan ses her: jyllinge-loebeklub.dk | En klub for løbere 
 

Formanden opfordrede alle til at benytte Unitii, vores app for frivillige. 
Fastelavnsarrangementet blev gennemført via app, hvor alle opgaver var lagt op og 

det enkelte medlem herefter kunne byde ind med den hjælp der passede dem. 
 

 

C. Kassereren fremlægger revideret regnskab.  

Gitte fremlagde regnskabet. 

https://www.jyllinge-loebeklub.dk/


 

 

Indtægterne lå ca. 28.000 kr. under budgettet. Dette skyldtes medlemsnedgang, 

samt manglende sponsorindtægter. 
Vi fik her en god snak om hvilke tiltag der kan gøres for at skaffe flere medlemmer til 
klubben. 
 

Til gengæld var Jyllingeløbet en succes og gav for første gang et overskud, på i alt 

2.115 kr. Jyllingeløbs-udvalget har meddelt, at dette skyldes at der i 2022 for første 
gang var mulighed for at løbe en halvmaraton, hvilket trak flere semiproff. løbere til. 
Posten husleje er i året ualmindelig stor og udgøre ca. 7.000 kr. mere end 

budgetteret. Dette skyldes at der er sat et nyt låsesystem op, som vi har måtte betale 
vores andel af. Dette er dog en engangsudgift. Fremadrettet vil der kun skulle 

afholdes små udgifter til nøglebrikker. 
 

Årets resultat udgjorde et underskud på 57.908 kr. og en balance på 93.443 kr. 
 

Regnskabet blev enstemmigt godkendt. 
 

 

 

D. Behandling af eventuelle indkomne forslag. 
Der er ikke modtaget nogen forslag 
 

 

 

E. Fastsættelse af kontingent.  
 

 

• Budget 2023 fremlægges til understøttelse af foreslået kontingent på 

kr. 300 for sæsonen 2023/24. 
Budgettet er en udfordring, da bestyrelsen meget nødigt vil sætte kontingentet op. 
 

Der er derfor skåret ned på antallet af arrangementer og der er budgetteret med 
deltagerbetaling på flere arrangementer end hidtil. 
 

Der er budgetteret med 10.000 kr. i sponsorindtægter for at holde kontingentet nede. 

Det er hidtil kun lykkedes (på trods af hårdt arbejde fra sponsorudvalgets side) at få 
1.000 kr. i sponsorindtægter fra Rema1000 i Bromarken (tak for det).  
Der var herefter en god snak om, hvad vi kan gøre for at få flere sponsorindtægter 

ind. Bestyrelsen takkede for de gode forslag, men måtte også pointere at det kræver 
hænder og flere end sponsorudvalget har pt. Men bestyrelsen har dog en tro på at det 

skal lykkedes at opnår den budgetteret sponsorindtægt. 
 



 

Kontingent blev enstemmigt vedtaget til 300 kr. 
 

 

 

F. Valg til bestyrelse og revisorer.  

 

På valg i ulige år dvs. 2023  
 

 

• Kasserer – Gitte Stjernø (villig til genvalg) 
Gitte blev enstemmigt valgt. 

 

 

• Medlem – Helle Münsberg (villig til genvalg) 
Helle blev enstemmigt valgt. 

 

 

• Medlem – Poul Vang Nielsen (ikke på genvalg, 1 år) 
Louise Kjær blev enstemmigt valgt 

 

 

• Suppleant (1 år) 
Kim Andersen blev enstemmigt valgt 

 

 

• Revisor - Troels Munch Madsen (ikke på genvalg, 1 år) 
Christina Chabert blev enstemmigt valgt 

 

 

• Revisorsuppleant - Helle Martinsen (villig til genvalg, 1 år) 
Helle blev enstemmigt valgt. 

 

 

 

G. Eventuelt.  
Niels takkede Poul for hans store arbejde for og engagement i bestyrelsen. 
 

Der var en god snak om de baderum som vi har til rådighed i klubhuset. Nogle 
medlemmer har opgivet at benytte vores badefaciliteter pga. standarden af 

rengøringen og damernes omklædningsrum er om torsdagen optaget af 
fodboldklubbens massør, som så først skal ”smides ud” før man kan komme i bad. 
Endvidere står massagebriksen fremme hele tiden og optager det meste af pladsen i 



 

rummet. Bestyrelsen er opmærksom på problemerne og forsøger endnu engang at gå 
i dialog med fodboldklubbens forretningsbestyrer. 
 

Dirigenten sluttede med at takke for et godt møde med god ro og orden. 
 

 

Berigtigelse af referat fra Generalforsamlingen: 
 

Dirigent Finn Mortensen: ________________________________________________ 
 

Formand Niels Olsen: 

__________________________________________________    
 

Næstformand Helle Münsberg: ___________________________________________ 
 

Kasserer / Sekretær Gitte Stjernø: _______________________________________ 
 

Bestyrelsesmedlem Louise Kjær: ____________________________________ 
 

Bestyrelsesmedlem Thomas Bach: ________________________________________ 
 

                                                                      
 


